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H請參考本次2022年10月香港拍賣的其他圖錄，其他中國
及亞洲錢幣與紙幣拍賣品列表及詳情。拍賣整體日程已於
StacksBowers.com網站上列明。

2022年香港十月拍賣
運動紀念珍藏 • 2022年10月4日
預展 
加州科斯塔梅薩市總公司（敬請預約）: 2022年9月13-14日（上午9:00至下午5:00）

地點：1550 Scenic Avenue, Suite 150, Costa Mesa, CA 92626, 美國

香港辦事處 （敬請預約）:  2022年9月26日至10月2日（上午11:00至下午6:00 ）

地點：九龍尖沙咀彌敦道132號美麗華廣場A座16樓1603室

拍賣會詳情

拍賣會地點
香港 辦公室 
香港九龍尖沙咀彌敦道132號  
美麗華廣場A座16樓1603室 
電話: 852.2117.1191 

H 親身出席現場拍賣的安排將遵循

當地的法規及對COVID-19的指示而

進行。敬請預約。

H如閣下未能親身參與預展，我們樂意安排錢幣專家於電話及電郵中解答對
指定拍品的查詢。請電郵info@StacksBowers.com或infoHK@StacksBowers.com
安排預約。

IMPORTANT 
Lots Marked with (t)

自2019年9月1日起，美國對中國內

地原產的所有收藏品徵收新關稅，

當中包括金條、錢幣及紙幣。此拍

品於中國製造，並在關稅頒佈後從

美國境外徵集以進行拍賣。因此，

任何希望在美國境內提貨及交付的

客戶均將被徵收7.5％的進口關稅

加0.3464％的手續費（於編輯圖錄

之時，手續費最低27.75美元/最高

538.40美元，金額可能有變動）。

這不是（亦無意成為）適用進口關

稅的完整描述，買方應承擔全部責

任，並同意立即支付這些物品進口

到美國所產生的關稅和相關費用。

本公司及委託人沒有責任支付任

何適用的關稅或費用。如有任何疑

問，請諮詢閣下的稅務顧問。 

此外，任何需要徵收進口關稅的貨

物均將直接從本公司的香港辦事處

發貨，而運送往美國的貨物將受本

公司的國際運輸價目表約束。

I節 –中國紙幣—上部
限網上出價 H
2022年10月9日星期日
上午9:00開始，HKT香港當地時間
(2022年10月8日星期六
下午6:00開始，PT美西當地時間)
拍賣品 42001- 42951

J節 – 古錢、 香港及外國錢幣—上部
限網上出價 H
2022年10月9日星期日
上午9:00開始，HKT香港當地時間
(2022年10月8日星期六
下午6:00開始，PT美西當地時間) 
拍賣品 55001-55778

K節 –中國紙幣—下部
限網上出價 H
2022年10月10日星期一
上午9:00開始，HKT香港當地時間
(2022年10月9日星期日
下午6:00開始，PT美西當地時間) 
拍賣品 43001-43872

L節 –外國錢幣—下部
限網上出價 H
2022年10月10日星期一
上午9:00開始，HKT香港當地時間
(2022年10月9日星期日
下午6:00開始，PT美西當地時間) 
拍賣品 56001-57069
 

M節 –香港及世界紙幣
限網上出價 H
2022年10月11日星期二
上午9:00開始，HKT香港當地時間
(2022年10月10日星期一
下午6:00開始，PT美西當地時間)
拍賣品 44001-44653

N節 –中國現代金銀幣及機製幣—上
部
限網上出價 H
2022年10月11日星期二
上午9:00開始，HKT香港當地時間
(2022年10月10日星期一
下午6:00開始，PT美西當地時間)
拍賣品 58001-58676

O節 –中國機製幣—民國及省造發
行—上部
限網上出價 H
2022年10月12日星期三
上午9:00開始，HKT香港當地時間
(2022年10月11日星期二
下午6:00開始，PT美西當地時間)
拍賣品 59001-59789

P節 –中國機製幣—省造發行
—下部
限網上出價 H
2022年10月13日星期四
上午9:00開始，HKT香港當地時間
(2022年10月12日星期三
下午6:00開始，PT美西當地時間)
拍賣品 61001-61813
 

拍賣品領取時間 
拍賣品將於10月17日後可於香港辦事處領取，營業時間

為早上10時至下午6時，公眾假期除外。敬請預約。

A節 –中國紙幣 H
2022年10月3日星期一
上午10:00開始，HKT香港當地時間
(2022年10月2日星期日
下午7:00開始，PT美西當地時間)
拍賣品 40001-40637

B節 –香港及世界各國紙幣 H
2022年10月4日星期二
上午10:00開始，HKT香港當地時間
(2022年10月3日星期一
下午7:00開始，PT美西當地時間)
拍賣品 41001-41301

C節 –中國現代金銀幣 H
2022年10月4日星期二
下午3:00開始，HKT香港當地時間
(2022年10月4日星期二
凌晨12:00開始，PT美西當地時間)
拍賣品 50001-50212

D節 –運動紀念珍藏
2022年10月4日星期二
下午6:30開始，HKT香港當地時間
(2022年10月4日星期二
凌晨3:30開始，PT美西當地時間)
拍賣品60001-60010

E節 –瑰寶之夜 H
2022年10月5日星期三
上午11:00開始，HKT香港當地時間
(2022年10月4日星期二
下午8:00開始，PT美西當地時間)
拍賣品 51001-51257

F節 –中國古錢、機製幣及
地方發行 H 
(上部：安徽至福建)
2022年10月6日星期四
上午10:00開始，HKT香港當地時間
(2022年10月5日星期三
下午7:00開始，PT美西當地時間)
拍賣品 52001-52594

G節 –中國機製幣 —
地方發行 H
(下部：河南至雲南)
2022年10月7日星期五
上午10:00開始，HKT香港當地時間
(2022年10月6日星期四
下午7:00開始，PT美西當地時間)
拍賣品 53001-53587

H節 –香港、外國古錢及錢幣H

2022年10月8日星期六
上午10:00開始，HKT香港當地時間
(2022年10月7日星期五
下午7:00開始，PT美西當地時間)
拍賣品 54001-54659
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H Please refer to our other October 2022 Hong Kong auction catalogs for further listings of 
Chinese, Asian and World Coin Sessions plus Paper Money. Visit www.StacksBowers.com 
for a listing of Internet-Only Sessions.

Session I - Chinese Paper Money 
Part 1 - Internet Only H
Sunday, October 9, 2022
9:00 AM Hong Kong Time 
(Saturday, October 8, 2022
6:00 PM Pacific Time) 
Lots 42001-42951

Session J - Ancient, Hong Kong &  
Foreign Coins Part 1 - Internet Only H 
Sunday, October 9, 2022
9:00 AM Hong Kong Time 
(Saturday, October 8, 2022
6:00 PM Pacific Time)
Lots 55001-55778

Session K - Chinese Paper Money 
Part 2 - Internet Only H
Monday, October 10, 2022
9:00 AM Hong Kong Time 
(Sunday, October 9, 2022
6:00 PM Pacific Time) 
Lots 43001-43872

Session L - Foreign Coins Part 2 
Internet Only H
Monday, October 10, 2022
9:00 AM Hong Kong Time 
(Sunday, October 9, 2022
6:00 PM Pacific Time) 
Lots 56001-57069

Session M - Hong Kong & World Paper 
Money - Internet Only H
Tuesday, October 11, 2022
9:00 AM Hong Kong Time 
(Monday, October 10, 2022
6:00 PM Pacific Time) 
Lots 44001-44653

Session N - Modern &  
Vintage Chinese Coins 
Internet Only H
Tuesday, October 11, 2022
9:00 AM Hong Kong Time 
(Monday, October 10, 2022
6:00 PM Pacific Time) 
Lots 58001-58676

Session O - Republic & Provincial Chi-
nese Coins Part 1  
Internet Only H
Wednesday, October 12, 2022
9:00 AM Hong Kong Time
(Tuesday, October 11, 2022
6:00 PM Pacific Time) 
Lots 59001-59789

Session P - Provincial Coins Part 2 
Internet Only H
Thursday, October 13, 2022
9:00 AM Hong Kong Time
(Wednesday, October 12, 2022
6:00 PM Pacific Time) 
Lots 61001-61813

The October 2022 Hong Kong Auction
Sports Memorabilia • October 4, 2022

Lot Viewing
Lot Viewing will be conducted at the Costa Mesa, CA Office (by appointment only) as follows: 
1550 Scenic Avenue, Suite 150, Costa Mesa, CA 92626, USA 
September 13-14, 2022 (9:00 AM - 5:00 PM)

Lot Viewing will be conducted at the Hong Kong Office (by appointment only) as follows: 
Unit 1603, Mira Place Tower A, 132 Nathan Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong 
September 26-October 2, 2022 (11:00 AM - 6:00 PM)

H If you cannot view in person, we will have our professional numismatists on hand to 
answer questions via phone or email about specific lots. Please email  
info@StacksBowers.com or infoHK@StacksBowers.com to make arrangements.

Lot Pickup
Lot Pickup will be conducted at the Hong Kong Office starting 
from October 17 by appointment only.

Session A - Chinese Paper Money H
Monday, October 3, 2022 
10:00 AM Hong Kong Time
(Sunday, October 2, 2022 
7:00 PM Pacific Time)
Lots 40001-40637

Session B - Hong Kong &  
Foreign Paper Money H
Tuesday, October  4, 2022
10:00 AM Hong Kong Time
(Monday, October 3, 2022
7:00 PM Pacific Time)
Lots 41001-41301

Session C - Modern 
Chinese Coins H
Tuesday, October  4, 2022
3:00 PM Hong Kong Time
(Tuesday, October 4, 2022
12:00 AM Midnight Pacific Time)
Lots 50001-50212

Session D - Sports Memorabilia 
Tuesday, October  4, 2022
6:30 PM Hong Kong Time
(Tuesday, October 4, 2022
3:30 AM Pacific Time)
Lots 60001-60010

Session E - Rarities Night H
Wednesday, October 5, 2022
11:00 AM Hong Kong Time
(Tuesday, October 4, 2022
8:00 PM Pacific Time)
Lots 51001-51257

Session F - Chinese Vintage Coins & 
Provincial Coins Part 1 H 

Anhwei to Fukien
Thursday, October 6, 2022
10:00 AM Hong Kong Time
(Wednesday, October 5, 2022
7:00 PM Pacific Time)
Lots 52001-52594

Session G - Provincial Coins Part 2 H
Honan to Yunnan
Friday, October 7, 2022
10:00 AM Hong Kong Time
(Thursday, October 6, 2022
7:00 PM Pacific Time)
Lots 53001-53587

Session H - Hong Kong &  
Ancient & Foreign Coins H 
Saturday, October 8, 2022
10:00 AM Hong Kong Time 
(Friday, October 7, 2022
7:00 PM Pacific Time)
Lots 54001-54659

Auction Details

Auction Location
Hong Kong Office 
Stack’s Bowers and Ponterio  
Unit 1603, 16/F, Mira Place Tower A 
No. 132 Nathan Road 
Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong 
Tel: 852.2117.1191

H In person live bidding will be allowed 
in accordance with COVID-19 directives 
and local mandates at the time of auction. 
Appointment is required.

IMPORTANT 
Lots Marked with (t)

On September 1, 2019, the United States 
enacted new tariffs on collector’s items of 
Chinese origin, including bullion and nu-
mismatic coins and banknotes. This lot was 
manufactured in China and was sourced 
from outside the United States for this auc-
tion after the tariffs were enacted. Accord-
ingly, any client who wishes to take delivery 
of this item within the United States will be 
subject to a 7.5% import tariff plus a process-
ing fee of 0.3464% (minimum $27.75 / maxi-
mum $538.40), at time of printing and sub-
ject to change. Please note, this is not, and 
is not intended to be, a complete description 
of the applicable import tariffs and buyer re-
mains fully liable for and agrees to promptly 
pay all tariffs and fees relating to the import 
of these items into the United States and nei-
ther the auctioneer nor any consignor will 
have any responsibility to pay any applicable 
tariffs or fees. Please consult your tax adviser 
with any questions.

Furthermore, any lots subject to an import 
tariff will be shipped directly from our Hong 
Kong offices and shipments to the United 
States will be subject to our international 
shipping chart.
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The Stack’s Bowers Galleries Team

Q. David Bowers 
Stack’s Bowers Galleries 

Founder 
QBowers@StacksBowers.com

Greg Roberts 
CEO 

GRoberts@StacksBowers.com

Brian Kendrella 
President 

BKendrella@StacksBowers.com

Lawrence R. Stack 
Stack’s Bowers Galleries 

Founder 
LStack@StacksBowers.com

Christine Karstedt 
Executive Vice President 
CKarstedt@StacksBowers.com 

Jason Carter 
Executive Vice President 

Jason@StacksBowers.com 

Andrew Glassman 
Chief Financial Officer 

AGlassman@StacksBowers.com 

Nirat Lertchitvikul 
Director of Asian Operations 

Nirat@StacksBowers.com 

Ping Lertchitvikul 
Operations Manager 
Ping@StacksBowers.com 

Crystal Ng 
Senior Auction Executive 

CNg@StacksBowers.com

Zhou Shou Yuan 
Numismatic and Information 

Technology Consultant, China 
ZShouyuan@StacksBowers.com

Frederick Yow 
Consignment Director 

Southeast Asia 
FredYow@StacksBowers.com 

Christine Pun 
Auction Executive 

CPun@StacksBowers.com 

Asian Offices

California Office

Jeff Ambio 
Vice President 

of Numismatics 
JAmbio@StacksBowers.com

Richard Ponterio 
Executive Vice President 

RPonterio@StacksBowers.com

Matt Orsini 
Director of World &  

Ancient Numismatics 
MOrsini@StacksBowers.com

John Pack 
Executive Director 
of Consignments 

JPack@StacksBowers.com

Steve Price 
Director of Numismatic 
Business Development 
SPrice@StacksBowers.com

Wayne Berkley 
Vice President  

of Client Services 
WBerkley@StacksBowers.com

Peter A. Treglia 
Director of Currency 

PTreglia@StacksBowers.com

Aris Maragoudakis 
Director of World  
Currency Auctions 

Aris@StacksBowers.com 

Ben Orooji
Senior Numismatist,  

Auctioneer
BOrooji@StacksBowers.com

Kyle Ponterio 
Senior Numismatist,  

Consignment Director 
KyPonterio@StacksBowers.com

Chris Ortega 
Numismatist, 

Lead Auctioneer 
COrtega@StacksBowers.com

Ron Gillio 
Numismatic Acquisitions 

Coordinator 
RGillio@StacksBowers.com
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James McCartney 
Director of Consignments  

and Numismatics 
JMcCartney@StacksBowers.com

Vicken Yegparian 
Vice President 

of Numismatics 
VYegparian@StacksBowers.com

Mark Schimel 
East Coast Retail Director 
MSchimel@StacksBowers.com 

Bobby Avena 
Head Numismatic Trader 
BAvena@StacksBowers.com

Andrew Bowers 
East Coast Sales Manager 
ABowers@StacksBowers.com

East Coast Offices

Contact Us for More Information

Kevin Vinton 
Senior Numismatist 

KVinton@StacksBowers.com

Additional Expertise

California Office  
949.253.0916

New England Office 
603.569.0823

New York Office 
212.582.2580

Midwest Office  
800.817.264

Philadelphia Office  
267.609.1804

Virginia Office  
757.919.1240

Hong Kong Office 
+011.852.2117.1191

Paris 
+33.6.14.32.3177

Legendary Collections  |  Legendary Results  |  A Legendary Auction Firm

Customer Service: 
West Coast: 800.458.4646 • East Coast: 800.566.2580 
info@stacksbowers.com • infoHK@stacksbowers.com

Henrik Holt Christensen 
Senior Consignment  
Director of Europe 

Holt@StacksBowers.com

Devin Hipp 
Vice President 

DHipp@StacksBowers.com

Jeremy Bostwick 
Senior Numismatist  

and Cataloger 
JBostwick@StacksBowers.com

Larry Stendebach 
Numismatist 

LStendebach@StacksBowers.com

Maryna Synytsya 
Manager of European 

Operations 
MSynytsya@StacksBowers.com

John Kraljevich 
Senior Consultant 

JK@StacksBowers.com

Christopher Maisano 
Numismatist 

CMaisano@StacksBowers.com

Mark Curcio 
Philadelphia  

Store Manager 
MCurcio@StacksBowers.com

Julie Abrams 
Consignment Director 

and Dealer Liaison 
JAbrams@StacksBowers.com
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競投方式

網上出價及現場代投
閣下可以登入我們的網站www.StacksBowers.com或利用iOS或安卓的手機應用程式競投出價。閣下亦可以到www.
shouxi.com/SBP瀏覽中文簡體版本。現場代投會在實時拍賣結束前的前一天深夜開啟，該按鈕位於拍品詳情頁

面，出價將在現場拍賣開始後顯示。歡迎瀏覽www.StacksBowers.com/FAQ/OnlineBidding.aspx了解更多網上出價的

詳情。

網上實時競投
本次拍賣會提供網上實時競投，閣下可利用電腦登入www.StacksBowers.com或使用我們的iOS或安卓的手機應用程
式於世界各地實時輕鬆投標。 

電話實時競投（A、B、C、D、E、F、G及H節）
如閣下欲以電話委託競投，請在拍賣會開始之前至少 24 小時登記。Stack’s Bowers & Ponterio 將詢問閣下有意競投
的拍賣品編號，並會於拍賣會進行閣下協助進行實時競投。此項服務僅限於估價為$2500 美元或以上的拍賣品，
我們對此謹表歉意。 如閣下位處亞洲，請致電 +852.2117.1191 或發送電郵至InfoHK@StacksBowers.com聯絡客戶服
務部。若閣下位處亞洲以外的地區，請致電+1.949.253.0916或發送電郵至 info@stacksbowers.com。

傳真、電郵及郵寄競投表
填寫隨附的競投表，傳真、電郵及郵寄至本公司。電郵地址為info@StacksBowers.com 或 
infoHK@StacksBowers.com。若為郵寄，請為郵件派遞預留充分時間。傳真表格需於拍賣會開始之前至少 24 小時
發送至+1.844.645.7624。閣下亦請與本公司確認有否收妥傳真。

郵寄收件人: 
  美國 辦公室:     香港 辦公室: 
  Attn. Auction Department   Attn. Auction Department
  Stack’s Bowers and Ponterio   Stack’s Bowers and Ponterio
  1550 Scenic Avenue, Suite 150   香港九龍尖沙咀彌敦道132號  
  Costa Mesa, CA 92626    美麗華廣場A座16樓1603室
  United States     傳真: +011.852.2117.4292
  Fax:  +1.844.645.7624

現場拍賣
親身出席現場拍賣的安排將遵循當地的法規及對COVID-19的指示而進行。

美國關稅
自2019年9月1日起，美國對中國內地製造的所有收藏品實施新關稅。因此，所有Stack’s Bowers and Ponterio香港拍
賣中的中國內地拍品，如希望於美國境內交付，均將被徵收關稅。此外，由於實行了新的關稅，所有會被徵收關
稅的拍品將直接從我們的香港辦事處發貨，而運往美國的貨物將受我們的國際運輸價目表約束。請瀏覽  
www.StacksBowers.com/FAQ/ShippingHandling.aspx了解當前的運費。

拍賣條款
本次拍賣受我們的標準拍賣條款約束，條款可於我們 2022 年 10 月香港拍賣的其他圖錄或 
www.StacksBowers.com 上查閱。
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How to Bid
Internet Absentee or Proxy Bidding
Place absentee bids now at www.StacksBowers.com or use our iOS or Android apps on your mobile device or tablet.  
Or you can visit www.shouxi.com/SBP for simplified Chinese version. Proxy bidding is enabled at midnight the day  
before the auction session closes live and is located on the lot description page. Visit our Frequently Asked Questions  
page at www.StacksBowers.com/FAQ/OnlineBidding.aspx for more information. 

Stack’s Bowers Galleries iBid Live
Bid live anywhere in the world, on your computer at www.StacksBowers.com or use our iOS or Android apps on your  
mobile device or tablet.

Live Telephone Bidding (Sessions A, B, C, D, E, F, G & H)
Phone Bidding must be arranged 24 hours before your session begins. Stack’s Bowers and Ponterio will ask for the lot 
numbers of interest and will call you during the auction so you can place bids with our representative in real time.  We 
regret that we can only offer this service for lots estimated at $2,500 or more. If you wish to arrange live bidding by phone, 
contact Customer Service at +011.852.2117.1191 or email infoHK@StacksBowers.com if you are located in Asia. Call us at 
+1.949.253.0916 or email info@StacksBowers.com if you are located elsewhere. 

Email, Fax and Mail Bidding
Use the enclosed bid sheet and email, mail or fax it to us. Email bids to info@StacksBowers.com or infoHK@StacksBowers.
com. If sending by mail, please allow sufficient time for the postal service. Fax bids must be received 24 hours before your 
session begins. Fax bids to +1.844.645.7624. Please check that your fax bids are received by Stack’s Bowers Galleries.

 Mail: 
  U.S. Headquarters:    Hong Kong Office:
  Attn. Auction Department   Attn. Auction Department
  Stack’s Bowers and Ponterio   Stack’s Bowers and Ponterio
  1550 Scenic Avenue, Suite 150   Unit 1603, 16/F, Mira Place Tower A  
  Costa Mesa, CA 92626    No. 132 Nathan Road
  United States     Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong
  Fax:  +1.844.645.7624    Fax: +011.852.2117.4292

Live Bidding
In person live bidding will be allowed in accordance with COVID-19 directives and local mandates at the time of auction.

United States Tariffs
On September 1, 2019, the United States enacted new tariffs on collector’s items manufactured in China. Accordingly, all  
buyers in forthcoming Stack’s Bowers and Ponterio Hong Kong Auctions who wish to have any Chinese manufactured item  
designated with a (t) delivered within the United States will be subject to these tariffs.

Furthermore, any lots subject to an import tariff will be shipped directly from our Hong Kong offices and shipments to the 
United States will be subject to our international shipping chart. Visit www.StacksBowers.com/FAQ/ShippingHandling.aspx for 
current shipping charges.

Conditions of Sale
This sale is governed by our standard Conditions of Sale which can be found in our other catalogs for the October 2022 
Hong Kong Auction or at www.StacksBowers.com.

OR
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關於競投、信用額及可接受的付款方式的重要通告

買方佣金 
• 20% 買方佣金適用於本次拍賣會的全部拍賣品 (最低美金20元)。 此買方佣金必須支付，無一例外。

競投
• 所有競投須以美元作價。

競投限制
• 投標人若未經Stack’s Bowers and Ponterio預先同意而計劃作出超過競投額度的競投價，則須提前聯絡Stack’s 
Bowers and Ponterio。 在拍賣會開始前至少 48 小時，須以銀行本票、匯票、保付支票、電匯或其他即時銀行轉帳
方式支付25％的押金。

• 未使用的保證金將會及時退還予競投人。

美國關稅
• 自2019年9月1日起，美國對中國內地製造的所有收藏品實施新關稅。因此，所有Stack’s Bowers and Ponterio香港  
 拍賣中的中國內地拍品，如希望於美國境內交付，均將被徵收關稅。此外，由於實行了新的關稅，所有會被徵  
 收關稅的拍品將直接從我們的香港辦事處發貨，而運往美國的貨物將受我們的國際運輸價目表約束。請瀏覽  
 www.StacksBowers.com/FAQ/ShippingHandling.aspx了解當前的運費。

可接受的付款方式
•   我們歡迎客戶以銀行本票、匯票、保付支票、電匯或其他即時銀行匯款付款，並以美元或港幣支付。

 •  本次拍賣不接受以現金付款。 

 •  接受以信用卡/ Paypal 支付美元10,000或以下的發票。如閣下的發票介乎於美元2,500-10,000，請直接致電  

  +852.2117.1191（亞洲客戶）或+1.949.253.0916處理（亞洲以外地區的客戶）。 

 •  接受以Union Pay儲蓄卡支付美元10,000以下的發票。 

 •  所有發票將以美元出具。若以港幣支付，Stack’s Bowers and Ponterio將以銀行扣除所有費用後向本公司支付  

  的金額作為閣下的入帳金額。

問題？
•  若閣下對競投、信用額或付款有任何疑問，請聯絡我們，電話：+1.949.253.0916  /  852.2117.1191，或電子郵件

infohk@stacksbowers.com。

*所有國際匯款（美國境外）必須另加美元35電匯手續費。如發單將以電匯以外的形式支付，請先以電郵或電話聯繫本公司移除電匯手續費。若電匯以非美金的貨幣匯出， 
請先聯絡本公司，方便與中轉銀行核對電匯安排。

Bank Wire Information for  
US Dollars to our Singapore Account:
新加坡帳號（美元）
收款銀行:  
Oversea-Chinese Banking Corporation Limited
銀行地址:  
65 Chulia Street, OCBC Centre, Singapore 049513 
受款帳號: 503471195301
受款公司名:  
STACK’S BOWERS AND PONTERIO, LIMITED 
國際電碼: OCBCSGSG

Bank Wire Information for  
US Dollars to our US Account: 
美國帳號（美元）
收款銀行：CIBC Bank USA
銀行地址：120 South LaSalle Street
Chicago, IL 60603
匯款路徑號 ABA/routing#: 0710-0648-6
受款帳號：2612038
受款公司名：
Stacks-Bowers Numismatics, LLC

Bank Wire Information for 
US Dollars to our US Account: 
美國帳號（美元）
適合國際匯款
所有國際匯款*，請電匯至以下銀行:
收款銀行: CIBC Bank USA
銀行地址: 120 South LaSalle Street
Chicago, IL 60603
受款帳號: 2612038
受款公司名: 
Stacks-Bowers Numismatics, LLC
國際電碼 Swift Code: PVTBUS44

Bank Wire Information for  
Hong Kong Dollars to our 
Hong Kong Account:
香港帳號（港幣）
收款銀行: The Bank of East Asia, Limited
銀行地址: 10 Des Voeux Road, 
Central, Hong Kong
銀行編號: 015  
(for local bank transfer CHATS / RTGS only)
受款公司名:  
Stack’s Bowers and Ponterio, LTD
受款帳號: 015-514-68-03084-2
國際電碼 Swift Code: BEASHKHH
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Important Announcement About Bidding, Credit and Accepted Forms of Payment

Buyer’s Premium
•  A 20% buyer’s fee applies to all lots in this auction (minimum of $20). There are no exceptions to this buyer’s fee.

Placing Bids
•  All bids must be made in U.S. Dollars. 

Bid Limits
•   Bidders without pre-approval by Stack’s Bowers and Ponterio that plan to bid in excess of their bid limit must contact 

 Stack’s Bowers and Ponterio in advance.  A 25% deposit will be required at least 48 hours before the start of the auction paid by  
 cashier’s check or money order, approved check, wire transfer or other immediate bank transfer.

•  Any unused deposit will be promptly returned to the bidder. 

United States Tariffs
•   On September 1, 2019, the United States enacted new tariffs on collector’s items manufactured in China. Accordingly, all   

 buyers in forthcoming Stack’s Bowers and Ponterio Hong Kong Auctions who wish to have any Chinese manufactured item   
 designated with a (t) delivered within the United States will be subject to these tariffs.

 Furthermore, any lots subject to an import tariff will be shipped directly from our Hong Kong offices and shipments to the   
 United States will be subject to our international shipping chart. Visit www.StacksBowers.com/FAQ/ShippingHandling.  
 aspx for current shipping charges.

Accepted Forms of Payment
•  We welcome payment by cashier’s check or money order, approved check, wire transfer or other immediate bank transfer in   
 U.S. Dollars and Hong Kong Dollars.   
 •  Cash payments ARE NOT accepted.
 •  Credit cards or Paypal will be accepted for invoices below $10,000 USD. If your order is between $2,500 USD to  
  $10,000 USD and you would like to pay by credit card, please call +011.852.2117.1191 if you are located in Asia or   
  +1.949.253.0916 if you are located elsewhere. 
 •  Union Pay Debit Card will be accepted for invoices below $10,000 USD.
 •   All invoices will be made in U.S. Dollars.  If paying in HK Dollars, Stack’s Bowers and Ponterio will    

 credit your invoice the amount we receive from our bank, after any fees or charges.

Questions?
•   If you have any questions about bidding, credit or payments, please contact us at 949.253.0916  /  +011.852.2117.1191 or  

e-mail infohk@stacksbowers.com.

*Bank wires sent from a foreign bank are subject to an international bank wire fee of $35. If an international order will be settled using a different form of payment, please contact us by phone or email to 
have the wire fee removed.  If the wire will be sent in any currency other than USD, Stack’s Bowers Galleries needs to be contacted prior to the transfer in order to arrange for an intermediary bank.

Bank Wire Information for  
US Dollars to our US Account:
CIBC Bank USA
120 South LaSalle Street 
Chicago, IL 60603
ABA/routing#: 0710-0648-6
Account Number: 2612038
Account name:  
Stack-Bowers Numismatics, LLC

Bank Wire Information for  
US Dollars to our US Account:
For incoming international wires
For Foreign Banks*, please direct  
your bank wire transfer to
CIBC Bank USA
120 South LaSalle Street 
Chicago, IL 60603
Account Number: 2612038
Account name:  
Stacks-Bowers Numismatics, LLC
Swift Code: PVTBUS44

Bank Wire Information for  
Hong Kong Dollars to our  
Hong Kong Account:
The Bank of East Asia, Limited
10 Des Voeux Road, Central, 
Hong Kong
Bank Code: 015  
(for local bank transfer CHATS / RTGS only)
For credit to (Payee):
Stack’s Bowers and Ponterio, LTD
Account Number: 015-514-68-03084-2
International Routing 
Swift Code: BEASHKHH

Bank Wire Information for  
US Dollars to our Singapore Account:
Oversea-Chinese Banking Corporation Limited
65 Chulia Street, OCBC Centre, Singapore 049513 
Account Number: 503471195301
Account Name:  
STACK’S BOWERS AND PONTERIO, LIMITED
SWIFT Code: OCBCSGSG
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60001
 Three All-Time Greats. Mixed PSA Graded Lot. This is a lot for serious collectors or investors only. It comprises three cards featuring three 
players who are among the greatest in the history of the NBA. First is a 1969 Topps #90 of Jerry West, graded Near Mint 7 by PSA. Then we have 
a 1969 Topps #35 of Laker legend Elgin Baylor, graded NM -MT 8 by PSA. The final card is a 1969 Topps #50 of the guy they call “The Big O”, 
Oscar Robertson, also graded NM-MT 8 by PSA. Here are cards for three Hall of Fame players from a very important set.
三位傳奇球星的籃球卡。已獲PSA評分。資深的收藏家或投資者不容錯過的一組。 共三張卡片， NBA 歷史上最偉大的三名球員之
一。 首先是 1969 Topps #90 的謝利-韋斯 Jerry West，PSA 評分為 Near Mint 7。 另有 1969 年 Topps #35 的湖人傳奇人物艾爾金-庇拿
Elgin Baylor，PSA 評分為 NM -MT 8。 最後一張卡是 1969 年 Topps #50，奧斯卡-羅伯森Oscar Robertson，綽號大O，PSA 評分 NM-MT 
8。 展示三位名人堂球員的重要收藏卡組。

$1,000 and up
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60002
Two amazing cards from two of the true greats. Kareem “Cap” Abdul-Jabbar & Julius “Dr. J.” Erving PSA 8 Lot. Both cards are graded Near 
Mint-Mint 8 by PSA. First, a 1976 Topps #1 of Julius “Dr J” Erving. Before Michael Jordan and Kobe Bryant arrived on the scene, Dr J was the 
king of “above the rim” basketball. The other card  is a 1976 Topps #100 of Kareem Abdul-Jabbar, the top point scorer in NBA history, and the 
“Captain” of The Showtime Lakers. These are legendary players and the cards are nice PSA 8’s.
朱利葉斯-伊榮（J博士）Julius Erving和卡里姆-阿杜-渣巴Kareem Abdul-Jabbar隊長球星卡。PSA評分8。 兩張展示傳奇球星的籃球卡，
均獲 PSA 評級為 Near Mint-Mint 8。 第一張為朱利葉斯-伊榮（綽號J博士）Julius Erving 的 1976 Topps #1。 在米高佐敦和高比拜仁活
躍之前，J博士是上籃之王。 另一張卡是 1976 年 Topps #100 的卡里姆-阿杜-渣巴Kareem Abdul-Jabbar，他是 NBA 史上的得分王，亦
是 Showtime 湖人隊的"隊長"。 傳奇球星卡甚是難得，且評分有8，值得珍藏。

$1,000 and up
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60003
 Shaquille O’Neal, and LeBron James Mixed PSA 10 Lot. This two-card lot is a 2003 Upper Deck Top Prospects #3 LeBron James, and a 2005 
Topps Chrome #54 Shaquille O’Neal. Both cards have been graded near perfect Gem Mint 10 by PSA. A great start to a top quality basketball 
card collection — two legends who played together for a very short period during LeBron’s first stint with the Cleveland Cavaliers. “Get the King 
a Ring” was the mission as Shaq proclaimed, but unfortunately they were not able to accomplish this, even together. Shaq has remained a big 
admirer of LeBron’s since his retirement citing LeBron’s greatness often on his TNT show.
勒邦-占士LeBron James 和沙基-奧尼爾 Shaquille O’Neal兩張球星卡。PSA評分10。這兩張球星卡分別是 2003 Upper Deck Top Prospects 
#3 勒邦-占士LeBron James 和 2005 Topps Chrome #54 沙基-奧尼爾 Shaquille O’Neal。 兩張卡均獲 PSA 評為接近完美的 Gem Mint 10。 
兩位傳奇人物於勒邦-占士首次效力克利夫蘭騎士隊期間曾經短暫同隊，高質籃球卡系列的不俗入門之選。綽號大鯊魚（Shaq）的奧
尼爾以奪標為己任，全心全意爭奪冠軍戒指，可惜兩人並非於效力同隊時一同拿下冠軍獎盃。自奧尼爾退休以來，他一直是勒邦-占
士的忠實擁護者，經常在他的 TNT 節目中提及其偉大功績。

$100 and up
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60004
 Lot of Two Mint Michael Jordan Cards. 1988 Fleer #17 and 1989 Fleer #21. PSA 9. Two early and important Michael Jordan Basketball cards, 
both graded gorgeous PSA nines! These two iconic cards are the 1988 Fleer #17 and 1989 Fleer #21. Both cards have sharp corners and beautiful 
original gloss. Must-haves for any serious Jordan collection.
米高佐敦Michael Jordan球星卡兩張。1988年Fleer #17及1989年Fleer #21。評級PSA 9。 兩張早期且重要的米高佐敦Michael Jordan球星
卡，均獲得華麗高評 PSA 九分！ 這兩張標誌性卡片是 1988 Fleer #17 和 1989 Fleer #21，卡角依然尖銳，紙面光澤亮麗。 資深的米高
佐敦收藏系列的不二之選。

$400 and up
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60005
 Michael Jordan 1986 Fleer #57 Rookie Card. PSA Mint 9. In the sportscard market, the first card of a player in a major set is called the 
“rookie card.” All-time great Michael Jordan’s first card was card number 57 in the 1986 Fleer Company set. As we all know, Michael Jordan is 
considered one of the greatest basketball players of all-time, and to many the greatest of all time. The Michael Jordan rookie card is among the 
most important of all sportscards and it is certainly one of the most sought after. 
This iconic card is among the most important cards in the entire sportscard market. Michael Jordan needs no introduction, and is considered 
by many to be The GOAT (Greatest of All-Time). This iconic card shows him driving through the paint and elevating for one of his signature 
dunks.  With PSA 10s selling for hundreds of thousands at the height of the market, PSA 9s traded upwards of $85,000 at the height of the 
craze two years ago. PSA 9s have most of the eye appeal of a 10 with some limiting factors, often not noticeable, that prevented the perfect 10 
designation. Jordan was a 6-time Finals MVP and NBA Champion. Own a piece of his greatness.
米高佐敦Michael Jordan新秀卡。1986 年 Fleer #57。PSA 評分 Mint 9。此張意義非凡的卡片絕對是整個體育卡市場中最重要之一。 米
高佐敦Michael Jordan的傳奇家傳戶曉，更被許多人認為是G.O.A.T "山羊"（意指為最偉大的球員）。 這張卡片展示他穿過禁區起手
扣籃。 PSA 評分10s 在市場高峰時曾以數十萬的價格成交，PSA評分 9s 在兩年前的熱潮中亦曾達 85,000 美元以上。 PSA 9s 與10的品
相相約，通常僅有些不明顯的痕跡，致未能獲得完美的 10分。 米高佐敦共獲6次總決賽MVP和NBA總冠軍，此張球員卡無疑見證了
一位偉大球星的誕生。

$20,000 and up
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60006
 Michael Jordan 1986 Fleer #57 Rookie Card. PSA NM-MT 8. Professional Sports Authenticator (PSA) is a sister company of the famous PCGS 
coin grading service. PSA is the gold standard for sportscard grading and authentication. PSA has graded this Michael Jordan rookie card “Near 
Mint-Mint”, “8” on their one to ten grading scale. Eights are considered a top quality condition in the sportscard market, and appear nearly 
perfect. If you want to buy sportscards, start with the best. And it doesn’t get any better than a Michael Jordan rookie card in fantastic condition.
米高佐敦Michael Jordan新秀卡。1986 年 Fleer #57。PSA評分NM-MT 8。 在體育卡的收藏市場中，運動員的第一張發行卡被稱為"新秀
卡"。 傳奇的米高佐敦Michael Jordan首張球員卡是1986 年 Fleer 公司發行的卡組中第 57 號卡。 眾所周知，米高佐敦被公認為至今最
偉大的籃球運動員之一，許多人甚至認為他締造的神話前無古人，後無來者。 米高佐敦的新秀卡可說是所有體育卡中最珍貴之一，
想當然廣受藏家熱捧。 Professional Sports Authenticator (PSA) 是著名的 PCGS 硬幣評級服務的姊妹公司。 PSA 是體育卡評分和認證
的黃金標準。 PSA 在他們的 1 到 10 分級等級上將這張米高佐敦新秀卡評分為"Near Mint-Mint"、"8"。 8 在體育卡市場上已屬頂尖品
質，保存狀態近乎完美。 欲開展體育卡收藏的藏家，以米高佐敦新秀卡作為第一張收藏珍品，絕對是收藏系列完美的開端。

$7,000 and up
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60007
 Magic Johnson Autograph on Spalding official NBA basketball All-time great Magic Johnson, point guard of the Showtime Lakers, has signed 
in beautiful bold dark Sharpie. A great Magic memento!
魔術強森Magic Johnson親筆簽名Spalding NBA 官方籃球。傳奇人物Showtime 湖人隊的控球後衛魔術強森（Magic Johnson）親筆簽名，
墨色流暢深邃。夢幻且經典的紀念！

$200 and up
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60008
 Mid 1990’s Shaquille O’Neal Game Worn & Signed Sneakers With shoes as big as this, it’s only fitting that Shaquille O’Neal has one of the 
biggest personalities in all of sports. A four-time NBA champion, MVP in 2000, and member of the Basketball Hall of Fame, O’Neal wore this 
pair of size 21 sneakers during his 1994 season. The offered Reebok sneakers were worn when Shaq called Orlando home in the mid 1990s. A 
few scuffs are seen on the toe region from battles down low. Light cracking is present on the black portion on the sides. Shaq signed both shoes 
in black felt tip.
1990年中期沙基-奧尼爾 Shaquille O’Neal親筆簽名的作賽球鞋。知名的"巨鞋球星"沙基-奧尼爾 Shaquille O’Neal，鞋的尺寸大得驚
人，與其球場上猛烈的球風配合得天衣無縫。作為四次 NBA 冠軍、2000 年 MVP 和籃球名人堂成員，奧尼爾在 1994 賽季中於陽光
明媚的奧蘭多穿上這雙 21 號運動鞋。 本次呈獻的鞋款在1990 年代中期，當沙基紮根於奧蘭多時，他愛穿的一雙 Reebok 運動鞋。 
低處在腳趾位置附近因為上場作賽出現了一些磨損。 側面黑色部分有輕微裂紋。 沙基用黑色氈頭筆於鞋上親筆簽名。

$2,000 and up
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60009
 Kobe Bryant Autographed official Spalding basketball All-time great and prolific scorer Kobe Bryant was called the “Black Mamba “for 
his incredible competitive drive. Stories of his competitiveness will live in basketball lore for eternity. Nobody wanted to win more! This is a 
beautiful Kobe signed ball.
 高比拜仁Kobe Bryant親筆簽名Spalding NBA 官方籃球。近代籃球的指標球星高比拜仁Kobe Bryant綽號「黑曼巴」（BLACK 
MAMBA），以堅韌不懈、無所畏懼的球風著稱。其傳奇一生奠定了高比在NBA的非凡歷史地位，永垂不朽。亮麗出眾的高比拜仁
親筆簽名籃球。

$1,500 and up
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60010
 2004-2005 Kobe Bryant Los Angeles Lakers Game-Used Home Jersey Offered is a game used jersey from Kobe Bryant, one of the greatest 
and most famous basketball players of all-time. There are few stories in the history of sport that personify triumph and tragedy like the life 
and career of NBA Hall of Famer Kobe Bryant. Drafted by the Charlotte Hornets directly from high school, Bryant was promptly shipped to 
the Los Angeles Lakers for center Vlade Divac. Although Divac was inducted into the Hall of Fame for his accomplishments both in the USA 
and abroad, Kobe’s 20-year career with the Lakers led to five NBA championships. This was one of the most lopsided one-for-one trades in the 
history of the game. 
Bryant’s untimely passing in January 2020 at age 41 sent shockwaves throughout America, but his legacy as one of the top players in NBA history 
will endure forever. The featured NBA Authentics size 50 jersey was game-worn by “The Black Mamba” during the 2004-2005 season when 
Kobe tallied an average of 24.4 points per game. The jersey has the appropriate NBA Authentics team apparel label with size “50”, “length +4”, 
and “2004-2005” tags on the lower left tail. There is just light overall use and no repairs or alterations of any kind. The jersey matches known 
exemplars and has been authenticated with a full LOA by MEARS/Troy Kinunen with an overall grade of A5.
2004-2005年高比拜仁Kobe Bryant作賽用洛杉磯湖人球衣。高比拜仁Kobe Bryant的作賽用球衣。高比是有史以來最偉大和著名的籃球
運動員之一。在體育史上，很少有像 NBA 名人堂成員高比般如此壯烈且震撼人心的一生。高中時直接被夏洛特黃蜂選中，其後被
送到洛杉磯湖人，以交換中鋒弗拉德-迪瓦茨Vlade Divac。儘管迪瓦茨因其在美國和國外的成就而入選名人堂，但高比在湖人隊的 20 
年職業生涯中締造了五次 NBA 總冠軍，意外成為歷史上"最不平等"的一對一交換之一。

2020 年 1 月，他 41 歲的英年早逝為整個美國社會帶來衝擊，但他作為 NBA 歷史上頂級球員之一的傳奇將永遠長存。在 2004-2005 
賽季高比場均得分24.4 分時，"黑曼巴"正正是穿著這件 NBA Authentics 50 號球衣。球衣的左下方帶有 NBA Authentics 球隊服裝標
籤，尺寸為"50"、"長度 +4"和"2004-2005"標籤，整體輕便方便使用，未曾經任何修補或改動。此球衣與已知範例相匹配，並已通過 
MEARS/Troy Kinunen 的完整 LOA 認證，總評分為 A5。

$4,000 and up
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STACK’S BOWERS AND PONTERIO
Unit 1603, 16/F, Mira Place Tower A, No. 132 Nathan Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon, HONG KONG

香港九龍尖沙咀彌敦道132號 • 美麗華廣場A座16樓1603室
1550 Scenic Avenue, Suite 150, Costa Mesa, CA 92626, USA

infoHK@StacksBowers.com • www.StacksBowers.com
California • New York • Philadelphia • Boston • Hong Kong • Paris

SINGLE COPY $35.00 USD
ANNUAL SUBSCRIPTION (U.S.) $175.00 USD
ANNUAL SUBSCRIPTION (OVERSEAS) $200.00 USD


